
و  تئاتر  سینما،  بازیگر  مومن«  »مریم 
تلویزیون می گوید: یک مدت زمان طولانی 
که نتوانستم زیاد به سینما بروم اما  است 
سینمای کمدی به نظر من باید طنز موقعیت 
این  که  مومن  مریم  لودگی.  طنز  نه  باشد 
روزها مشغول ایفای نقش در نمایش »راه 
خروجی نیست« به کارگردانی طاها محمدی 
و تهیه کنندگی حسین اسماعیلی در عمارت 
گفت وگو با ایرنا در  نوفل لوشاتو است، در 
این باره که تعریف شما از سینمای کمدی 
کران  چیست و آیا آثار سینمایی که در حال ا
کمدی به این معنا محسوب  آثار  هستند 
که  است  بازیگر  داشت:  اظهار  می شوند، 
باید این نوع طنز را با بازی خود به مخاطب 
برساند و خیلی چیزهای دیگر در آن دخیل 
است؛ مثل متن خوب و بازیگرهای خوب و 
درجه یک. مومن گفت: این نوع کارها برای 
من خیلی قابل احترام هستند و مخاطب از 
نظر من با توجه به شرایط جامعه به این نوع 
کارها یعنی سینمای کمدی و سینمای طنز 
نیاز دارد. مردم یکساعت یا یکساعت و نیمی 
از این فضای دارک )تاریک( دور می شوند و 
من خیلی می پسندم. وی از آخرین کارهای 

« و »هتل«  کمدی که اخیرا دیده به »مفت بر
اشاره کرد و در این باره که کدامیک از این 
آثار مطابق با تعاریف از یک سینمای کمدی 
است، اظهار داشت: من همه این کارها را 
دوست دارم. چون متن ها، متن های جذابی 
کارهای همکاران من است  هستند. البته 
و برای من خیلی قابل احترام هستند. این 
بازیگر سینما، تئاتر و تلویزیون تصریح می کند 
که سینمای کمدی همچنین باید حرفی برای 
گفتن داشته باشد. البته شاید مانند تئاتر 
نشود ولی خیلی از حرف ها را در قالب طنز 
گران  به مخاطب ارائه می کند و تلاش سینما
که علاوه بر شادکردن فضای  بر این است 
کارها  این قبیل  نیز در  را  جامعه حقایقی 
بیان کنند. مومن می گوید: نمی شود تلاش 
همکاران و فیلمسازان در ساخت چنین آثاری 
را نادیده گرفت و این کارها هم قابل تقدیر 
هستند. او در عین حال بدون عنوان کردن 
، از ایفای نقش در یک سریال نمایش  نام اثر
خانگی خبر داد. مومن این را هم را گفت که 
در جشنواره فجر امسال با یک اثر حضور دارد 
و یک کار دیگر هم قرار بود به جشنواره بیاید 

که نرسید.
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کران فیلم »آتش و گلستان« با حضور   مراسم نخستین ا
رئیس سازمان سینمایی در موزه سینما برگزار شد. آیین 
کران فیلم »آتش و گلستان« به کارگردانی علی  نخستین ا
رویین تن عصر روز پنجشنبه ۲۵ بهمن در سالن سینماتوگراف 
موزه سینما برگزار شد. در ابتدای این مراسم علی رویین تن 
کارگردان فیلم در سخنانی گفت: خوشحالم که در شب تولد 
امام زمان)عج( در موزه سینمای ایرآنکه گنجینه فیزیکی 
معنای سینمای ایران است، فیلم مستند داستانی »آتش 
و گلستان« که درباره شهید هادی ساخته شده است، برای 
نخستین بار به نمایش درمی آید. افتخار می کنم این فیلم 
که نمایانگر هویت و ثبات  در جایی به نمایش درمی آید 
فرهنگی کشور ما است. وی ادامه داد: نام موزه سینما باید 
با نام چهره های برجسته و بزرگان جنگ مزین می شد تا 
همگان متوجه این گنجینه های نهان و افتخارات شوند. 
رویین تن تصریح کرد: فیلم »آتش و گلستان« درباره ستایش، 

فتوت و مردانگی است. احساس می کنم که بر خلاف موارد 
فیزیکی که می توان آن را در موزه نگهداری کرد، معنا و فرهنگ 
مردانگی را باید در قالب آثار سینمایی به نمایش گذاشت. 
وی یادآور شد: این فیلم قرار بود در شب دوم جشنواره فیلم 

فجر در بخش ویژه نمایش داده شود اما به دلیل مشکل فنی 
انجام نشد و من بسیار ناراحت بودم اما خوشبختانه امشب 
کران این فیلم به وجود آمد. فاطمه محمدی  فرصتی برای ا
مدیرعامل موزه سینما نیز ضمن عرض خوش آمدگویی 
به حاضران اظهارکرد: خدمت آقایان فریدزاده، حناچی و 
خانواده محترم شهدا و دوستداران هنر خیرمقدم عرض 
می کنم. همچنین میلاد منجی بشریت حضرت صاحب الامر 
)عج( را تبریک می گویم. از آقای رویین تن سپاسگزارم که موزه 
سینما را برای نمایش فیلم خود انتخاب کردند. در پایان 
نمایش فیلم »آتش و گلستان«، علی رویین تن از رزمنده های 
دوران دفاع مقدس دعوت کرد تا روی سن حاضر شوند. در 
این مراسم افرادی همچون رائد فریدزاده رئیس سازمان 
سینمایی، علیرضا اسماعیلی مدیرکل دفتر ریاست سازمان 
سینمایی، پیروز حناچی شهردار سابق تهران، محمدرضا 

عرب، علی شاه حاتمی  و... حضور داشتند.

»آتش و گلستان« رونمایی شد

محمد ولی زادگان:

« چه  نمی دانم بعد از »پیرپسر
اتفاقی برایم خواهد افتاد

« درباره  بازیگر فیلم سینمایی »پیرپسر
تجربه حضور خود در این فیلم گفت: فعالیتم 
کبر زنجان پور آغاز کردم  را از تئاتر و با استاد ا
و از آنجا که به تئاتر فیزیکال علاقه داشتم، 
ساختم.  زمینه  این  در  هم  کوتاهی  فیلم 
محمد ولی زادگان با اشاره به فعالیتش در 
سینما ادامه داد: در سینما تجربه همکاری 
با محمد رسول اف در فیلم »شیطان وجود 
ندارد« را داشتم که در یکی از اپیزودهای 
آن نقش یک سرباز را ایفا کردم. وی افزود: 
سال گذشته و در هلند و جشنواره روتردام 
کران و به شدت تشویق  « ا که فیلم »پیرپسر
شد هم همه مان لذت بردیم اما واقعیت این 
است که اتفاق و کیفیت تجربه ای که اینجا و 
در کشور خودمان در کنار مخاطبان تجربه 
کردیم، چیز دیگری بود و یقه همه مان را 
گرفت. این یک نعمت است و امیدوارم مردم 
ایران بتوانند فیلم هایی از این جنس را در 
سینماهای خودمان تماشا کنند. پشت هر 
فیلم رنج ها و زندگی هایی است که کاش با 
توقیف از کنار آن ها عبور نکنیم. ولی زادگان 
با حضور در برنامه »کافه آپارات« در گفت وگو 
با فریدون جیرانی درباره دعوت به فیلم 
« گفت: وقتی به دفتر پروژه دعوت  »پیرپسر
که شنیده بودم برای نقش  شدم، از آنجا 
رضا با خیلی ها صحبت شده تقریبا مطمئن 
بودم که قرار نیست انتخاب شوم اما در یک 
کتای براهنی،  ۲۰ دقیقه ای با ا گفت وگوی 
کتای  انرژی ای گرفتم که با خودم گفتم، شد! ا
و حامد برای رسیدن به این جنس بازی، 
بسیار به من کمک کردند. وی افزود: این 
فیلم و اتفاقاتی که برای آن افتاد واقعا همان 
چیزی بود که انتظارش را داشتم و الان یکی 
که بعد از این چه  از ترس هایم این است 
می خواهم بکنم. نمی دانم بعدتر چه اتفاقی 
خ می دهد اما به آنچه امروز به نام  برایم ر

« روی پرده می رود، افتخار می کنم. »پیرپسر

ترامپ گفت: آمریکا قرار است فروش نظامی خود به هند را در 
۲۰۲۵ افزایش دهد و در نهایت برای این کشور جنگنده های اف-
۳۵ تامین کند. به گزارش ایسنا، »دونالد ترامپ« رئیس جمهور 
آمریکا اظهارکرد: »ما فروش نظامی به هند را میلیاردها دلار 
افزایش خواهیم داد. ما همچنین راه را هموار می کنیم تا در 
نهایت جنگنده های رادارگریز اف۳۵- را در اختیار هند قرار 
دهیم.« به نقل از خبرگزاری رویترز، ترامپ زمان بندی دقیقی 
را برای این مساله تایید نکرد اما فروش نظامی خارجی به ویژه 
فناوری های پیشرفته ای مانند جنگنده های رادارگریز اف۳۵- 
چندین سال به طول می انجامد. رئیس جمهور آمریکا پس از 

دیدار با »نارندرا مودی«، نخست وزیر هند همچنین گفت که 
این کشورها به توافقی دست یافته اند که شامل واردات بیشتر 
نفت و گاز توسط هند برای کاهش کسری تجاری بین ۲ کشور 
می شود. ترامپ همچنین اعلام کرد واشنگتن و دهلی با هم 
برای مقابله با آنچه تهدید از سوی »تروریسم رادیکالی« خوانده 
می شود، همکاری کنند. یکی از مقام های وزارت خارجه هند 
نیز بعدا گفت دهلی نو فرایندی کامل برای خریدهای نظامی 
خارجی از جمله درخواست پیشنهادات از تولیدکنندگان و 
ارزیابی آنها دنبال می کند. وی در پاسخ به سوالی درباره فروش 
جنگنده های اف۳۵- توسط آمریکا نیز گفت: »فکر نمی کنم 

با توجه به دستیابی هند به سکوی پیشرفته هوانوردی، این 
روند هنوز آغاز شده باشد. این چیزی است که در حال حاضر 
در مرحله پیشنهاد است.« هند از سال ۲۰۰۸ با خرید بیش از 
۲۰ میلیارد دلار از محصولات دفاعی ایالات متحده موافقت 
 MQ-۹B کرده است. سال گذشته، هند با خرید ۳۱ پهپاد
کراتی که بیش از  SeaGuardian  و SkyGuardian پس از مذا
شش سال به طول انجامید، موافقت کرد. بر اساس اعلام 
سرویس تحقیقات کنگره ایالات متحده، انتظار می رود دهلی 
نو بیش از ۲۰۰ میلیارد دلار در دهه آینده برای نوسازی ارتش 

خود هزینه کند.

سخنگوی وزارت امور خارجه چین در 
نشستی خبری بر اهمیت نقش روسیه و آمریکا 
به عنوان بزرگ ترین دارنده زرادخانه های 
اتمی جهان، در حفظ ثبات جهانی و تضمین 
کید کرد.  به خطر نیفتادن دیگر کشورها تا
کون« گفت آمریکا که به اصل »اول  »گوئو جیا
آمریکا« پایبند است، باید با پیشگام شدن در 
کاهش هزینه های نظامی الگو باشد. پنج شنبه 
گذشته، »دونالد ترامپ« رئیس جمهور آمریکا 
اظهارکرد که قصد دارد با روسای جمهور چین 
و روسیه دیدار کند تا درباره کاهش تنش های 
نظامی، به ویژه در مورد سلاح های هسته ای 

گفت وگو کند. گوئو  در این باره به خبرنگاران 
گفت: از آنجا که آمریکا سیاست »اول آمریکا« 
را در پیش گرفته است، باید الگو باشد و ابتدا 
هزینه های نظامی را کاهش دهد. سخنگوی 
وزارت امور خارجه چین افزود: روابط بین 
روسیه و چین علیه طرف های سوم نیست و 
دخالت خارجی را تحمل نخواهد کرد. گوئو به 
خبرنگاران گفت: همکاری چین و روسیه علیه 

طرف های سوم نیست و تحت تأثیر عوامل 
خارجی قرار نمی گیرد. وی در بخش دیگری از 
این نشست خبری  گفت که روسیه و آمریکا ۹۰ 
درصد از زرادخانه هسته ای جهان را در اختیار 
دارند و باید ثبات جهانی را حفظ کرده و امنیت 
کشورها را تهدید نکنند. این موضوع به طور 
بین المللی به رسمیت شناخته شده است که 
آمریکا و روسیه بیش از ۹۰ درصد از سلاح های 

هسته ای جهان را در اختیار دارند. خلع سلاح 
هسته ای باید از اصول اساسی پیروی کند، 
از جمله حفظ ثبات استراتژیک جهانی و 
اطمینان از اینکه امنیت همه کشورها به خطر 
نمی افتد. این دیپلمات چینی افزود که پکن 
سطح نیروهای هسته ای خود را در حداقل 
سطح نگه می دارد و در رقابت تسلیحاتی 
شرکت نمی کند. او همچنین گفت که چین 
آماده است با همه کشورها برای حمایت از 
سازوکارهای چندجانبه کنترل تسلیحات به 
همکاری بپردازد، در حالی که سازمان ملل 

متحد نقش پیشرو را در این زمینه ایفا کند.

دونالد ترامپ: 

فروش نظامی به هند را افزایش می دهیم

سخنگوی وزارت امور خارجه چین: 

روابط چین و روسیه علیه طرف های سوم نیست

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

چین و انگلیس در مسیر بهبود روابط
»وانگ یی« وزیر امور خارجه چین طی سفر رسمی 
به انگلیس با مقام های ارشد این کشور از جمله »کی یر 
، »دیوید لمی« وزیر امور خارجه  « نخست وزیر استارمر
و »جاناتان پاول« مشاور امنیت ملی انگلیس دیدار 
اقتصادی،  همکاری های  تعمیق  درباره  طرف  دو  و 
سرمایه گذاری، امنیتی و مسائل بین المللی گفت وگو 
که نخستین حضور  گزارش ایرنا، این سفر  کردند. به  
رسمی وزیر امور خارجه چین در لندن طی یکدهه 
گذشته محسوب می شود، در شرایطی انجام شد که 
دولت حزب کارگر به رهبری کی یر استارمر از زمان روی 
کار آمدن در ژوئیه ۲۰۲۴، بهبود روابط با چین را به عنوان 
یکی از اهداف اصلی سیاست خارجی خود اعلام کرده 
است. این در حالی است که روابط لندن و پکن در دوران 
دولت های محافظه کار پیشین، به ویژه در سال های 
، دچار تنش های متعددی شده بود. وانگ یی  اخیر
در دیدار با کی یر استارمر بر ضرورت تقویت ارتباطات 
راهبردی، افزایش اعتماد متقابل و همکاری مسئولانه 
کید کرد و در اظهاراتی  به عنوان دو قدرت بزرگ جهانی تأ
گفت وگوهای مالی اخیر چین و انگلیس نتایج  گفت: »
مثبتی داشته و ازسرگیری تعاملات در سطوح مختلف، 
ظرفیت های گسترده همکاری های عملی میان دو کشور 
را نشان می دهد.« وی افزود: »چین آماده است تا با 
انگلیس در زمینه زیرساخت ها، تجارت و سرمایه گذاری 
نخست وزیر  باشد.«  داشته  بیشتری  همکاری های 
کید بر اهمیت روابط پایدار و مبتنی  انگلیس نیز ضمن تأ
بر احترام متقابل با چین، خواستار گسترش همکاری ها 
در حوزه های تجارت، سرمایه گذاری، تغییرات اقلیمی، 
ک شد. به گفته سخنگوی  هوش مصنوعی و انرژی پا
، نخست وزیر انگلیس در این دیدار بر تعامل  استارمر
کید کرده و گفته  صریح در موضوعات مورد اختلاف نیز تأ
است: »دولت انگلیس متعهد به حفظ تعاملات پایدار و 
منظم با چین است.« در جریان دیدار وزرای امور خارجه 
دو کشور نیز مسائل امنیت بین المللی، جنگ اوکراین و 
تحولات خاورمیانه مورد بحث و بررسی قرار گرفت. وزیر 
خارجه چین با تبیین مواضع پکن درباره جنگ اوکراین 
کرات صلح  گفته است: »چین از هر تلاشی برای مذا
حمایت می کند و خواهان گسترش نیافتن درگیری ها 
و ساختار امنیتی متوازن و پایدار در اروپا است.« این 
کارگر انگلیس  سفر در ادامه تلاش های دولت حزب 
برای بهبود روابط با چین و جبران دوره سرد روابط در 
دولت محافظه کاران انجام شد. دیوید لمی، وزیر خارجه 
انگلیس، در دسامبر ۲۰۲۴ در سفری به پکن، بر لزوم 
کید  همکاری های اقتصادی و تجاری و کاهش تنش ها تأ
کرده بود. تحلیلگران معتقدند که با وجود اختلافات 
سیاسی و نگرانی های امنیتی، منافع اقتصادی و ضرورت 
همکاری در موضوعات جهانی همچون تغییرات اقلیمی 
و فناوری های نوین، لندن و پکن را به سمت تعاملات 

بیشتر و کاهش تنش ها سوق داده است.

دیمیتری پسکوف: 

روسیه به تاسیسات اتمی اوکراین حمله نکرده است
کوتــــاه

پسکوف اظهارکرد که روسیه به تاسیسات 
ک اوکراین حمله نکرده است.  هسته ای در خا
»دیمیتری پسکوف« گفت: »هیچ صحبتی 
در مورد حمله به تاسیسات زیرساخت های 
انرژی هسته ای وجود ندارد. بنابراین، هرگونه 
ادعایی مبنی بر اینکه چنین حمله ای بوده 
است، صحت ندارد. این احتمالا اقدامی 
کی یف در انجام آن  که  تحریک آمیز است 
خبرگزاری  از  نقل  به  ندارد.«  تردیدی 
ریانووستی، پسکوف همچنین افزود: گروه 
کز  ۷ ارتباط خود را از دست داده است و مرا
رشد به سایر نقاط جهان نقل مکان کرده اند. 
این درحالی است که بلومبرگ گزارش داد 
ترامپ گفته بود مایل است روسیه را به گروه 
۷ بازگرداند. سخنگوی کرملین ادامه داد: »ما 
کنون ۷ نامیده  بارها گفته ایم که گروهی که ا
می شود ارتباط خود را به طور قابل توجهی از 
کنون به  کز رشد و ترقی ا دست داده است. مرا
سایر نقاط جهانی منتقل شده اند.« پسکوف 

گزارشی درباره سازش از  کرد: مسکو  بیان 
اوکراین دریافت نکرده است. هنوز  سوی 
خبری از این مساله منتشر نشده است. وی 
ادامه داد روسیه علاقه مند به توسعه روابط 
با گروه ۲۰ است و این گروه است که بیشتر 
منعکس کننده »محرک اقتصادی« جهان 
به شمار می رود. سخنگوی کرملین همچنین 

کرملین در مورد زمان بندی  با بیان اینکه 
تعامل بین دستیاران روسای جمهور روسیه 
اطلاع  اوکراین  مورد  در  ایالات متحده  و 
خواهد داد. برقراری تماس ها زمان می برد، 
خاطرنشان کرد: »می خواهم به شما یادآوری 
که چند  که پس از یک مکالمه تلفنی  کنم 
روز قبل انجام شد، سران کشورهای روسیه 

و ایالات متحده به دستیاران خود دستور 
که تماسی داشته باشند. چند روز  دادند 
طول می کشد اما اطلاعات مورد نیاز در اختیار 
رسانه ها و مردم قرار می گیرد.« سخنگوی 
کرملین همچنین گفت که انتظار دارد آمریکا 
اظهاران جی دی ونس، معاون ترامپ را درباره 
اهرم اقتصادی علیه روسیه شفاف سازی کند. 
معاون رئیس جمهور آمریکا  به وال استریت 
ژورنال گفته بود در صورتی که مسکو نتواند با 
کره کند، واشنگتن گزینه اعزام  حسن نیت مذا
 » نیروهای آمریکایی به اوکراین را »روی میز
نگه می دارد و اضافه کرد »هم اهرم اقتصادی 
و هم اهرم نظامی نیز وجود دارد.« پسکوف 
ادامه داد: »در مورد این مصاحبه مطبوعاتی 
از سوی معاون رئیس جمهور ایالات متحده، 
اینها عناصر جدید این موضع هستند. ما 
قبلا چنین اظهاراتی را نشنیده ایم. بنابراین، 
انتظار داریم که توضیحات تکمیلی نیز دریافت 

کنیم.« 

اتحادیه اروپا:

 سیاست تجاری ترامپ اشتباه است
کمیسیون اروپا با صدور بیانیه ای شدیداللحن سیاست 
تجاری جدید »دونالد ترامپ« رئیس جمهوری آمریکا 
مبنی بر اعمال تعرفه های »متقابل« را گامی در مسیر 
اشتباه توصیف کرد و هشدار داد که در برابر هرگونه مانع 
کنشی قاطع و فوری نشان خواهد  غیرموجه تجاری، وا
داد. به  گزارش ایرنا، در این بیانیه که یک نسخه آن در 
تارنمای اتحادیه اروپا منتشر شد، آمده است: »کمیسیون 
اروپا سیاست تجاری »متقابل« پیشنهادی ترامپ را 
گامی در مسیر اشتباه می داند. اتحادیه اروپا همچنان 
به یک نظام تجاری جهانی باز و قابل پیش بینی که به 
نفع همه شرکا باشد، متعهد است.« این بیانیه می افزاید: 
»اتحادیه اروپا از پایین ترین تعرفه های جهان برخوردار 
است و هیچ توجیهی برای افزایش تعرفه های آمریکا بر 
صادرات خود نمی بیند.« در ادامه بیانیه، با اشاره به 
کید شده است: »با  اینکه »تعرفه ها مالیات هستند« تا
اعمال تعرفه ها، ایالات متحده در واقع شهروندان خود 
را مشمول مالیات می کند، هزینه ها را برای کسب وکارها 
افزایش می دهد، رشد را سرکوب و تورم را تشدید می کند. 
تعرفه ها، فقدان اطمینان اقتصادی را افزایش می دهند 
و کارایی و یکپارچگی بازارهای جهانی را مختل می کنند.« 
این درحالی است که رئیس جمهوری آمریکا  با امضای 
فرمان اجرایی، اعمال تعرفه های متقابل بر واردات 
از کشورهای دیگر را اعلام کرد و گفت: »این تعرفه ها به 
برقراری عدالت منجر خواهد شد. هرچقدر کشورها علیه 
ما تعرفه اعمال کنند، ما نیز همان قدر تعرفه وضع خواهیم 
کرد.« وی هشدار داد که ارسال کالا از طریق کشورهای 
ثالث برای دورزدن تعرفه ها غیرقابل قبول است و افزود: 
»تعرفه ها علیه واردات خودرو، فولاد، دارو و دیگر اقلام 
نیز در راه هستند.« این اقدام ترامپ که به گفته او در 
کنش به کسری تجاری سالانه آمریکا و برای محافظت  وا
از اقتصاد و امنیت ملی این کشور اتخاذ شده است، موجی 
از نگرانی ها را در اتحادیه اروپا و سایر شرکای تجاری آمریکا 
کید کرد: »ما در برابر هرگونه  ایجاد کرد. اتحادیه اروپا تأ
اقدام محدودکننده تجاری و موانع غیرموجه، به ویژه 
تعرفه های پیشنهادی آمریکا، از کسب وکارها، کارگران و 
مصرف کنندگان اروپایی محافظت خواهیم کرد و پاسخ 
ما قاطع و فوری خواهد بود.« این اولین بار نیست که 
اتحادیه اروپا سیاست های تجاری ترامپ را به چالش 
می کشد. کایا کالاس مسئول سیاست خارجی اتحادیه 
کید کردند که  اروپا و سایر مقام های اروپایی پیش تر تأ
هرگونه تهدید تجاری از سوی آمریکا با پاسخ متقابل 
مواجه خواهد شد. تحلیلگران معتقدند که با توجه به 
سابقه تنش های تجاری ترامپ و اتحادیه اروپا، اعمال 
تعرفه های جدید می تواند نه تنها اروپا، بلکه شرکای 
تجاری دیگر را نیز تحت تأثیر قرار دهد و نظام تجارت 

جهانی را با بحران جدیدی مواجه کند.

کران نوروز  اعلام فیلم های ا
کران نوروز ۱۴۰۴ اعلام شد و این آثار از ۸  ترکیب فیلم های ا
کران می شوند. بنا به اعلام همایون اسعدیان دبیر  اسفند ا
شورای صنفی نمایش، بر اساس تصمیم شورا و موافقت 
آرش  ساخته  »بامبولک«  فیلم های  سینمایی،  سازمان 
خیراندیش،  محمد  ساخته   »۲ دلفینی  »پسر  معیریان، 
حسام  ساخته  »رها«  غفاری،  علی  ساخته  »پیشمرگ« 
« به کارگردانی مسعود اطیابی، »عینک  فرهمند، »دایناسور
کوکتل مولوتوف« ۱۴۰۲  « به کارگردانی حسین مهکام، » قرمز
به کارگردانی حسین امیری دوماری و »موسی کلیم ا...« به 
کران  کارگردانی ابراهیم حاتمی کیا به عنوان ترکیب نهایی ا
کران خود را از  نوروزی مشخص شدند. این آثار می توانند ا

چهارشنبه ۸ اسفند در سینماهای سراسر کشور آغاز کنند.

شبکه خبر تغییر شکل داد
همزمان با نیمه شعبان و روز میلاد حضرت ولیعصر )عج( 
از هویت بصری جدید شبکه بین المللی خبر رونمایی شد. 
به گزارش ایسنا، بسته گرافیکی جدید شبکه خبر که از جمعه 
۲۶ بهمن ماه پیش روی مخاطبان قرار گرفت، حدود ۶۰ درصد 
فراورده های رسانه ای را در فاز اول دربرمی گیرد و قرار است در 
مدت زمان شش ماه آینده این ظرفیت تکمیل شود. حسن 
عابدینی، معاون سیاسی صداوسیما با اعلام تغییر هویت بصری 
جدید  شبکه خبر این توضیح را داد که نخستین مرحله این 
تغییرات حدود ۶۰ درصد فراورده های رسانه ای را در برمی گیرد 
و رنگ غالب در هویت بصری جدید گرم تر و متناسب با ماهیت 
، قرمز خواهد بود. وی افزود: به این دلیل که طی چندین  خبر
سال گذشته هویت بصری شبکه خبر تغییر پیدا نکرده بود، 
تصمیم به این اقدام گرفته شد. با تغییر هویت بصری شبکه 
خبر، گرافیک بخش های خبری مشروح شبکه یک که همزمان 
از طریق شبکه خبر نیز پخش می شوند، متناسب با تغییرات 
جدید، دچار تغییر و تحول خواهند شد. تغییرات جدید محدود 
به کانال اصلی شبکه خبر بوده و کانال دوم شبکه خبر )شبکه 

خبر ۲( فعلا از لحاظ گرافیکی، تغییری نخواهد داشت.

»بوقچی« به نیمه رسید
حسن  کارگردانی  به  »بوقچی«  سریال  تولید  پس  فرایند 
حبیب زاده به تازگی به نیمه رسیده است. سریال کمدی »بوقچی« 
به کارگردانی حسن حبیب زاده و تهیه کنندگی محمدجواد موحد 
محصول همکاری سازمان سینمایی سوره و تلویزیون است که 
این روزها فرایند پس تولید را طی می کند. این سریال با حضور 
بازیگرانی چون حسن پورشیرازی، بیژن امکانیان، امیر غفارمنش 
و آرش نوذری تولید شده است و یک قصه فوتبالی دارد. فرایند 
پس تولید سریال »بوقچی« به تازگی به نیمه رسیده است و تا الان 
حدود ۸ قسمت از مجموعه آماده شده است. »بوقچی« احتمالا 

بعد از نوروز از تلویزیون به پخش می رسد.

مریم مومن مطرح کرد

سینمای کمدی باید طنز موقعیت باشد نه لودگی


